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Onderwerp: Commissie Middelen d.d. 10 juni 2010 

 
10-06-01 Opening en mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Er zijn geen 
mededelingen. 

 
10-06-02 Publieksrondvraag/spreekrecht 

Er zijn geen insprekers die gebruik maken van het spreekrecht.  
 
10-06-03 Vaststellen notulen van de commissievergadering van 10 mei 2010  

Naar aanleiding van pagina 2, punt 10-05-04, geeft de burgemeester aan dat deze 
actie is uitgevoerd en de antwoorden zijn rondgemaild. Bij pagina 4, naar aanleiding 
van punt 10-05-07, gaat het om kosten die niet waren voorzien en welke administratief 
geboekt worden. De notulen worden onveranderd vastgesteld.  

 
10-06-04 Actieve informatie vanuit het college/Wet Gemeenschappelijke Regelingen 

(WGR) 
Wethouder Dickhoff verwijst naar de, door alle fracties ondersteunde, motie van het 
CDA tijdens de laatste raadsvergadering. Naar aanleiding hiervan is in overleg met een 
viertal gemeenten een amendement opgesteld om te bewerkstelligen dat ook voor 
2011 een scenario wordt doorgevoerd van min 5% tot min 10%. Aanstaande maandag 
is er een bestuursvergadering van het Regionaal Historisch Centrum; deze heeft voor 
de begroting van 2011 dit ‘min-5-min-10’ scenario niet opgesteld, wat reden zal zijn 
tegen te stemmen. De portefeuillehouder gaat in deze uit van ondersteuning door de 
commissie.  
1.De burgemeester meldt dat het sluitingsbeleid is verlopen overeenkomstig het 
besprokene in de vorige vergadering. Er is officieel overleg geweest met Horeca 
Nederland welke kon instemmen met sluiting om 01.00 uur. Ondanks het feit dat zij het 
oneens zijn met dit ‘deur-dicht beleid’, gaat men hier niet tegen in beroep. De overige 
gemeenten in West-Friesland blijven doorgaan met de proef om vanaf 1 januari om 
24.00 uur te sluiten, terwijl de gemeenten in de kop al eerder hadden besloten de 
sluitingstijd op 01.00 uur te houden.  
2.Tevens licht de burgemeester toe voorzitter te zijn van de Regionale Werkgroep 
Camerabeveiliging; gebleken is dat voor cameratoezicht geen duidelijke regeling 
bestaat. Op 30 juni zal hij richtlijnen verdedigen in de Veiligheidsregio; deze zijn reeds 
in het DB goedgekeurd zodat ze daarna tot regelgeving kunnen worden. 
Heerhugowaard voldoet aan de gestelde eisen; vraag blijft echter of men het ook 
daadwerkelijk wil, zeker in relatie tot de huidige naar verwachting werkende mobiele 
surveillance.  
3. Wat betreft ingrepen bij de Politie is, onder druk van bezuinigingen en efficiency, 
sluiting van nog meer politiebureaus ter sprake gekomen. De gemeente heeft zich hier 
altijd fel tegen verzet. Het bureau Heerhugowaard krijgt een bezettingtoename van 5 
FTE’s.  

 
  Toelichting op relatie voorjaarsnota en beleidsnotitie bezuinigingen 2010. 
  Ambtelijke ondersteuning, mevrouw Harmsen, geeft een uitvoerige,  
  verduidelijkende toelichting bij redactie, opmaak, tabellen, verwoording en  
  interpretatie van beide stukken.  
  H.O.P. vraagt naar de post uitvoering groot onderhoud van € 175.000,- per jaar 

cumulatief. Hierover is een motie geweest; dit bedrag zou ten laste komen van reserve 
beheer en sociale structuur. Ambtelijke ondersteuning licht toe dat in de reservekeeper 
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de ontwikkeling aan reserve, beheer en sociale structuur is opgenomen in lijn met het 
besluit van de raad van 25 juni. In hetzelfde amendement heeft de raad het college 
opdracht gegeven om met voorstellen voor structurele dekking te komen voor de 
voorjaarsnota 2012. Bij uitvoering van het amendement zou dit in 2019 leeg zijn. Op 
dat moment moet wel een totale last van € 2.1 miljoen in de exploitatie structureel 
opgenomen zijn, anders kan men dan de lasten -die elk jaar met € 175.000,- worden 
verhoogd- niet meer opvangen. Er is vervroegd uitwerking gegeven aan het 
amendement om ervoor te zorgen dat de structurele dekking vanaf 2020 in de 
begroting is opgenomen. De portefeuillehouder verwijst daarop naar het onderdeel van 
het coalitieakkoord, op pagina 12, van de voorjaarsnota 2010.  
H.O.P concludeert dat de reservekeeper na de besluitvorming wordt aangepast.  
De VVD informeert naar de opgevoerde onderuitputting welke in 2012 als risico wordt 
gezien. De portefeuillehouder merkt op dat er tot 2010 vanuit wordt gegaan dat 
weliswaar bij onderuitputting geïncasseerd kon worden, maar dat dit niet zal gebeuren, 
omdat men vanwege de bezuinigingsvoorstellen aanneemt dat het miljoen niet 
gerealiseerd zal worden. Overigens komt het college hier niet met nieuw beleid en zijn 
kortingen van het Rijk al meegenomen.   

 
Voorjaarsnota 2010 + reservekeeper 2010. 
PvdA zal nog enkele schriftelijke vragen indienen welke mondeling beantwoord zullen 
worden.  

  
De ChristenUnie vraagt naar de Kadernota Communicatie 

 D66 noemt pagina 11, de regionale servicedienst en wil weten wie de opleiding  
betaalt van het beveiligingspersoneel. 
De VVD informeert naar het doorberekenen van de overhead van de Brandweer aan  
de gemeente Langedijk en of hierover al overleg is geweest. 
  
Beantwoording door wethouder C. Kwint: 
Deze merkt op dat er nogal wat is veranderd bij de communicatie. Social Media, 
bevolkingsparticipatie et cetera en dat aanpassing en actualisering van de Nota 
daarom gewenst was. Bedoeling is na de zomer ook de raad hierbij te betrekken. De 
burgemeester licht D66 toe dat het hier om een tekst uit het coalitieakkoord gaat welke 
intentioneel is en nader moet worden uitgewerkt. Er is hier sprake van clusters als 
Mobiele Surveillance, BOA’s, handhavers et cetera. In Hoorn zijn al deze 
functionarissen ondergebracht bij één handhavingsdienst. Wellicht dat dit ook regionaal 
kan gebeuren. Overigens gelden hier de door de wet gestelde opleidingseisen en dient 
men waakzaam te zijn voor het naar zich toe trekken van te veel taken. Wellicht dat 
werkgelegenheidsprojecten of speciale potje benut kunnen worden voor de financiering 
ervan. Wat betreft de Brandweer in Langedijk heeft vermoedelijk nog géén overleg 
plaatsgevonden. De commandant zal de kwestie mee nemen in het 
afstemmingsoverleg.  

 
10-06-05 Raadsvoorstel derde wijziging op de legesverordening 2010 
  D66 heeft begrepen dat de leges voor de inwoners van de gemeente duurder  
  worden? 
  Burgerbelang vreest dat de kosten omhoog gaan. De tarieventabel wordt  
  immers met het besluit ingetrokken terwijl er geen nieuwe tarieventabel is, 
   waardoor er niets vast te stellen valt. De fractie ziet graag van te voren,  
  en alvorens in te stemmen of het al dan niet een akkoordstuk wordt, ter  
 ` beoordeling de nieuwe tarieven en onderbouwing ervan. 
  De PvdA wijst erop dat de leges kostendekkend zijn en noemt de crisis- en 
   herstelwet, waardoor procedures worden ingekort en minder (leges) kosten  
  worden gemaakt. 
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De burgemeester antwoordt dat de bekorting voornamelijk in de procedures bij de 
Raad van State zit, dus bij bezwaren tot in laatste termijn. Aan de (lengte van de) 
gemeentelijke procedures zal weinig veranderen. De voorzitter verduidelijkt dat het 
voorstel wordt meegenomen en dat, indien de raad dit wenst, het een akkoordstuk kan 
worden. Tarieven op zich gaan niet wijzigen, in die zin dat deze in hun totaliteit niet 
lager zullen zijn dan wanneer deze apart berekend worden. De wethouder merkt op dat 
onderbouwing op dit moment niet aan de orde is, dat de leges in principe ongewijzigd 
blijven en het correct is de tarieventabel toe te voegen. Toegezegd wordt dat de 
tarieventabel nog vóór de raadsvergadering wordt verstuurd. Bij aanvang van de 
vergadering zal worden besloten of het al dan niet een akkoordstuk wordt.  
        (aktiepunt H. ter Heegde) 

10-06-06 Rondvraag en sluiting 
Burgerbelang wijst op de verkiezingen inzake meest groene stad, op de door honden 
veroorzaakte overlast en vraagt zich af wanneer de BOA’s meer op dit laatste gaan 
handhaven. De burgemeester zal de suggestie aan de BOA’s doorgeven om, al dan 
niet tijdelijk, meer uren te besteden aan handhaving rond hondenproblematiek i.p.v. 
vrijwel uitsluitend aan parkeeroverlast.    (aktiepunt H. ter Heegde) 
Tevens verwijst hij naar de jury die is geweest met een afsluitend bezoek aan het 
Poldermuseum. Men was over het algemeen zeer positief, maar uiteraard moet de 
uitslag in november worden afgewacht.  
VSP informeert naar het legen van de blauwe bakken; wethouder Kwint zegt dat het 
legen ervan kan worden doorgegeven aan het Meldpunt Gemeentelijk Contactcentrum. 
Trots vraagt naar tarifering van parkeertarieven, omdat de Dekamarktgarage wel in 
delen per uur afrekent en de overige parkeergarages niet. Wethouder Kwint geeft aan 
dat € 1,10 het overeengekomen standaardtarief per uur is, dit binnen het kader van het 
te voeren, eenduidig beleid.  
 
Niets meer aan de orde zijnde dankt de voorzitter de aanwezigen voor hun komst en 
sluit de vergadering om 21.00 uur.  

 


